
Protok61 Nr XXIXJ2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Toszku , 


ktora odbyla si~ 1 grudnia 2009 r. 0 godz. 16.30 


Porz'ldek obrad , Iista obecnosci radnych i soltysow stanowi'l za1'lcznik do protokolu. 

Otwarcia sesji dokonal Przewodnicz.lCY Rady Miejskiej w Toszku Pan Marek Pawlowski, 

ktory przewodniczyl obradom. 

Pan Pawlowski powital zebranych i poinformowai , ze zgodnie z art. 14 ustavvy z dnia 

8 marca 1990 1'. 0 samorzqdzie gminnym / Dz. {] z 2001 r. Nr 142 , poz. 1591 z p6in. zm i na 

Sesji obeenyeh jest 14 radnyeh . zatem Sesja jest praw01110ena do podejmowania uehwaL 

Nieobecny radny na Sesji : 

1.Pan Krystian Kielbasa 
W obradach Sesji uczestniczyli : 
1.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3 .Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska 
4.Radca Prawny Pan Andrzej Maiski 
5.Dyrektor Centrum Kultury Pani Joanna Karweta 
6.Kierownik OPS Pani Anna Kolasa 
7.P.o kierownika ZOPO Pani Cecylia CieSlik 
8.Prezes REMONDIS Pan Herbet1 Karlowski 
9. Dyrektor Gimnazjum Pan Mariusz Podbrozny 
10.Dyrektor SP w Toszku Pani Lidia Skowron Rittau 
11.Podinspektor Pan Bernard Cebula 
12.Mieszkancy Gminy 
13.Protokolant Pani Dorota Piecha 

Ad.2 
Burmistrz Toszka wniosl 0 uzupelnienie porzqdku obrad : 
- w pkt 9 - Podj~eie uehwal 0 projekt uehwaly w sprawie : przeznaczenia do sprzedazy lokali 

mieszkalnych w budynkach komunalnych ieh najemcom 
oraz wycofanie projektu uchwaly w sprawie : 

upowaznienia Burmistrza Toszka do lIstanowienia zabezpieczenia w formie weksla in 
blanco wraz z deklaracjq wekslow'ljako zabezpieezenie prawidlowej realizacji projektu 
"budowa kanalizacji sanitamej Toszek - Oracze i Samow oraz wodociqgu Toszek - Samow
Grabina" 

za przyj(ciem w/w unian glosowalo 13 ratillycll 
przeciw o 
wstrzymal sir{ od glosu 1 radny 
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Ad.3 
Zll prZYiflciem porzqdku Obrlld ze zmillnami glO.sOWlllo 14 rlldnych 
przeciw 0 
lvstrzymalo si~ od glosu 0 
Porzqdek obrad wraz z proponowanymi przez Burmistrza Toszka zmianami zosta1 przyjt(ty 
jednoglosnie. 

Ad.4 
Radni nie wniesli uwag do protokolu z ostatniej Sesji. 

Ad.5 - Interpelacje i zapytania : 
l.Radny Krystian Duda \\'nios1 interpelacj« w sprawie samochodow ci~zarowych parkt~jqcych 

na placu targowym.Samochody wjeZdzajq nieozankowanym zjazdem od ul. Wielowiejskiej 
2.Radny Mm'cin Kwasniok wniosl interpelacj(( w sprawie koniecznosci zabezpieczenia przed 

Z1111q budynku k0111unalnego w Pniowie ! obok sa1i 1, z k1:orego lecq dachowki , a po 
scianach leje si« woda 

3.Radny Michal Matheja przypomnial , ze zlozyl wniosek 0 wlqczenie do porzqdku obrad 
Sesji informacji dotyczqcej aktywnosci radnych wydelegowanych przez Rad~ Miejskq do 
udzialu w zwiqzkach , stowarzyszeniach itp - radny zapytal : czy Pan Pzrewodniczqcy nie 
widzi takiej koniecznosci , gdyz do tej pory punkt ten nie zostal wprowadzony do porzqdku 
obrad Sesji ? 

Ad.6 
Mieszkaniec Kotulina Pan Kokoszka po zapoznaniu sie z llchwala dotyczqCq aglomeracji 

Toszka zwrocil sie 0 wyjasnienie ; od kiedy mieszkancy nie obj~ci budowq kanalizacji b~dq 


mogli skladac wnioski 0 budowt( przydomowych oczyszcza1ni sciekow i w jaki sposob 

budowa b~dzie finansowana ? 

Mieszkaniec Toszka Pan Wroblewski zwrocil si~ 0 informacj(( : 

11 czy Szpital dokonuje wplat w podatku regulamie - czy Sq zaleglosci ? 

21 kiedy wladze majq zamiar modemizowac gazociqg ? 

31 podczas imprezy w Proboszczowicach u Pana Kielbasy oprocz tablicy 15 1at istnienia 


rancza postawiono tablictt 5 lat wspolpracy z Hohenau - dlaczego takiej tablicy nie 
postawiono np na Rynku w T oszku ? 

4/ kto poniosl koszty przyj«cia delegacji z Hohenau podczas obchodow 50 rocznicy urodzin 
Pana Kielbasy ? 

5/ czy kazdy moze zajrzec do mapek geodezyjnych w Urz((dzie ? 

Ad.7 
Soltys Pisarzowic Pan .Tozef Przybytny podziekowal Radzie za srodki 11a remont elewacji 
budynku bylej szkoly oraz za zrobienie drogi przy ul. Lesnej .Ponadto soltys poinfom10wal , 
ze lIzytkownicy gnmtow bylego POR w Orabowie w dalszym ciqgu zaorywuja drogi i 
pobocza rowow - Pan Przybytny zwrocH sie 0 pomoc w rozwiqzaniu tego problemu. 

Ad.8 
Bunnistrz T oszka przedstawil sprawozdanie z pracy w okresie l11i~dzysesyjnYl11 / zalqcznik 
do proto kolu I 
Radni nie wnieSli uwag do w/w sprawozdania. 
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Ad.9 - Podj~cie uchwal : 
11 Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia wielo1etniego planu rozwoju i modernizacji 

urzqdzell wodociqgowych i urzqdzel1 kanalizacyjnych b~dqcych w posiadaniu REMONDIS 
Aqua T oszek sp. z 0.0 Iezqcych na terenie Gminy Toszek na lata 2010 - 2014 

Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 

Komisja oswiaty , Komisja rolna oraz Klub radnych Toszek z PrzyszIosciq poparly podj~cie 


uchwaly. 

Komisja budzetowa nie wniosla uwag do przedstawionego projektu. 

W odpowiedzi na pytanie radnego Zarzeckiego - Przewodniczqcy Rady poinformowal , ze 

w zadaniach do realizacji uj~to propozycje Komisji oswiatowej 0 wprowadzenie : 

- budowy sieci wodociqgowej Paczyna - Wrzosy 

oraz 

- budow~ sieci wodociqgowej do budynkow przy ui. Toszeckiej w Pisarzowicach . 

Przewodniczqcy Rady odczytal ucl1\\'al~ i poddal.i'l pod glosowanie : 

Z(l po(lj~ciem g/OSOW(l/o 14 radllych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosll 0 
W vvyniku glosowania uchwala Nr XXIX/373/o9 zostala podjttta jednoglosnie i stauowi 
zal'lcznik do protoko}u. 
21 projekt uchwaly w sprawie : zatwierdzenia taryf cen i opbt za zbiorowe zaopatrzenie 

w wod~ i zbiorowe odprowadzanie sciekow. 
Projekt byl omavviany 11a posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisja oswiaty i Komisja ro1na popady podj~cie uchwaly zgodnie ze zlozonym wnioskiem. 
Komisja budzetowa nie wniosla uwag do projektu l1chwaly. 
Przewodniczqcy Klubu radnych Toszek z Przyszlosci'l stwierdzil • ze odczuwa pewien 
dyskomfort , gdyz glosowane jest cos na co nie 111a sitt wplywu.Ponadto Pan Matheja 
przedstawil kilka w'ltpliwosci zwiqzanych z tym tematem : 
- szkoda , ze tabele zostaly dopiero przekazane na posiedzeniach Komisji 
- z tabeli wynika 10% marza zysku - czy ta wielkosc bierze silt z przepisow - czy jest 

ustalana bez konkretnych podstaw - czy jest mozliwosc negocjowania obnizenia marzy 
zysku '? Wobec dobrej kondycji finansowej spotki - zyski mozna utrzymac na nieco nizszym 
poziomie. 

- w zwi<tzku z wydzieleniem dwoch grup odbiorcow - podzial ten nalezy uwzglttdnic przy 
doplatach 

Prezes REMONDIS Aqua sp. z 0.0 w swojej wypowiedzi vvyjasnil , ze marza planowana na 
poziomie 10% nie zawsze jest -wykonana - wystarczy nieprzewidziany wzrost kosztow I np. w 
roku ubieglym marza wykonana zostala obnizona 0 40% z uwagi na wzrost kosztow energii 
e1ektrycznej 1 i marza efektywnie Vv'}'pracowana bedzie nizsza .Planowana 10% marza stanowi 
bufor bezpieczenstwa w przypadku wzrostu kosztow. 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwaltt i poddaJ jq pod glosowanie : 
za podj~ciem lIc1twaly glosowalo 11 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 3 radnycll 
Uchwala Nr XXIX/374/09 zostala podjltta wi~kszosciq giosow i stanowi zafqcznik do 
protokofU. 
31 projekt uchwaly w sprawie : ,-"yrazenia opinii odnosnie projektu planu aglomeracji Toszek 
Projekt byl omawiany 11a posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisja oswiaty . Komisja roina oraz Klub radnych Toszek z Przyszlosciq popady podj~cie 
uchwaly. 
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Komisja budzetowa nie wniosla uwag do projektu ucl1\valy. 
Przewodnicz"lcy Rady odczytal uchwal~ i poddal ja pod glosowanie : 
za podif.ciem ucllH'a~v glosowalo 13 radllych 
przeciw 0 
wstrzymal.5ifi od glosll 1 radllY 
Uchwala Nr XXIX/375/o9 zostala podj~ta wi~kszosci'l glosow i stanowi zat'lcznik do 
protokolu. 
41 projekt uchwaly w sprawie : Programu wspolpracy Gminy Toszek w roku 2010 z 

organizacjami pozarzqdow-ymi oraz innymi podmiotami prowadz'lcymi dzialalnosc 
pozytku publicznego 

Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisja oswiaty i Komisja 1'0111a poparly podjycie uchwaly. 
Komisja budzetowa nie wnios1a uwag do w/w projektu. 
Przewodniczqcy Klubu radnych Toszek z Przyszloscia poinfoflnowal , ze Klub popiera 
podjycie uchwaly , \vyrazajqc jednoczesnie nadziejy . ze bydq podjete dzialal1ia , aby uchwaly 
realizowae w calosci. 
Radny Marcin K wa8niok stwierdzil , ze : 
- nalezy umozliwic organizacjom pozarzqdowym korzystal1ie z dotacji przez caly rok , 

dotyczy to odpowiedniego fonl1ulowania zapisow umow-y 
- wspolpraca Gminy z organizacjami pozarz"ldowymi powinna bye bardziej przyjazna 
- powinno siy zorganizowac spotkanie z organizacjami pozarzqdow-ymi pof'lczone ze 

szkoleniem I jak wypelniac i opisywac dokumentacjy: jak pisac wnioski 0 srodki 
pomocowe itp. 1 

W podsumowaniu wypowiedzi radny podkreslil , ze nie satsyfakcjonuje go w pefni treSc 
lIchwaly. 
Przewodniczqcy Rady Vvyiasnil , ze zorganizowanie spotkania powinno bye inicjatywq 
organizacji pozarzqdoVv-ych. 
Pan Pawlowski odczytal uchwalit i poddal jq pod glosowanie : 
za pO{(jficiem glosowalo 13 radllycJl 
przeciw I radny 
wstrzymalo sif od glOSIl 0 
Uchwala Nr XXIX/376/09 zostala podjyta wi~kszosciq glosow i stano wi zalqcznik do 
protokolu. 
51 projekt uchwaly w sprawie : zatwierdzenia intormacji Burmistrza Toszka 0 stanie 

realizacji zadar1 oswiatowych za rok szkolny 2008/2009 \,VTaz z wynikami sprawdzianu 
i egzaminu gimnazjalnego 

Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisja oswiaty oraz Komisja rolna popady podj~cie uchwaly. 
Komisja budzetowa nie wniosla uwag do projektu uchwaly. 
Klub radnych Toszek z Przyszlosciq z satysf~lkcjq przyjql fakt opracowania takiej informacji 
i popari podj~cie uchwaly. 
Przewodniczqcy rady odczytal Llchwal~ i poddal ja pod glosowanie : 
za pori.ifciem glosowalo 14 radllJ'ch 
przeciw 0 
Hlstrzymalo sifi o{/ glosll 0 
Uchwala Nr XXIXl377/09 zostala podjytajednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
61 projekt uchwaly w sprawie : przeznaczenia do sprzedaty lokali mieszkalnych w budynkach 

komunalnych ich najemcom 
Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
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Komisja oswiaty , Komisja rolna i Klub radnych Toszek z Przyszlosciiit popady podjycie 

uchwaty. 

Komisja budzetowa nie wniosla uwag do projektu uchwaly. 

Przewodnicziitcy Rady odczytal uchwal~ i poddal j q pod glosowanie : 

za Po(ljfciem gloso'walo 14 ra(/nych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif 0(/ glosu 0 
Uchwala Nr XXIXl378/09 zostala podj~ta jednoglosnie i stanowi zaliitcznik do protokolu. 

71 projekt uchwaly w sprawie : z111ian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w \vysokosci 7.000 zl 1wp1aty za pzredszko1e / na 

zabezpieczenie zaj~c ponad minimum programowe w Przedszkolu w Toszku. 

Projekt byl 0111awiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 

Komisja oswiaty , Komisja ro1na oraz Kiub radnych Toszek z Przyszlosciiit popady podjycie 

uchwaly. 

Komisja budzetowa nie wniosla uwag do w/w projektu. 

Przewodnicziitcy Rady odczytal uchwal~ i poddal jiit pod glosowanie : 

za podjfciem glosowalo 14radllych 
~~w 0 
w~·trzymalo sif 0(1 glosu 0 
Uchwala"Nr XXIX/379/09 zostala podj~ta jednoglosnie i stanowi zatqeznik do protokolu. 
81 projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 14.250 zll wplywy z wynajmu 
pomieszczdl 111a zakup \vyposazenia dla Gimnazjum w Toszku. 
Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych rady Miejskiej. 
Komisja oswiaty . Komisja roIna oraz Klub radnych Toszek z Przysz10sciq popady podj~cie 
llchwaly. 
Komisja budzetowa nie wniosla uwag do w/w projektu. 
Przewodnicz~tcy Rady odczytal uchwal~ i poddal jiit pod glosowanie : 
za Po(ljfciem glosowalo 14 ra(/Ilych 
przeciw 0 
wstrzyma/o sif od glom 0 
Uchwala Nr XXIX/380/09 zostala podj~ta jednoglosnie i stanowi zal:;lcznik do protokolu. 
91 projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 6.000 z1 na wydatki w ramach nagrody 
w konkursie "Pi~kna wieS wojew6dztwa sliitskiego" otrzyman<t pzrez solectwo Pni6w. 
Projekt by! omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisja oswiaty , Komisja r01na oraz K1ub radnych Toszek z Przyszlosciiit popady podjycie 
uchwaly. 
Komisja budzetowa nie wniosla uwag do w/w projektu. 
Przewodnicz'l.cy Rady odczytal uchwat~ i poddal ja pod glosowanie : 
za Po(/jfciem g/osowa/o 14 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu () 
(Jchwala Nr XXIX/381/09 zostala po(U~ta.iednoglosnie i stanowi zaliitcznik do protokolu. 
101 projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy zwi~kszenia dochod6w i wydatk6w w budzecie 0 kwot~ 25.000 z1 
1dofinansowanie z Agencji Nierllchomosci Rolnych 1 z przeznaczeniem l1a budow~ 
oczyszczalni sciek6w dla osiedla w Pniowie. 
Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 

http:Przewodnicz'l.cy
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Komisja oswiaty , Komisja rolna oraz Klub radnych Toszek z Przyszlosciqpoparly podjycie 

ucl1\valy. 

Komisja budzetowa nie wniosla uwag do w/w projektll. 

Przewodnicz'1cy Rady odczytal uchwallt i podda1 j", pod glosowanie : 

za podlfciem glo.5owalo 14 radllYc/l 
przeciw 0 
wstrzyma/o sif otl glosll 0 
Uchwala Nr XXIX/382/09 zostala podjitta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 

III projekt lIchwaly w sprawie : zmian w buclZecie Gminy Toszek na rok 2009 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w \\;),sokosci 1.000 zll wplywy z \\;ynajmu 

pomieszczel1 / 11a zakup opalu do swietlicy w Pniowie. 

Komisja oswiaty , Komisja 1'01na oraz Klub radnych Toszek z Przyszlosciq popady podjttcie 

uchwaly. 

Komisja budzetowa nie wni051a llwag do w/w projektu. 

Przewodniczqcy Rady odczytal uchwa1it i poddal jEt pod glosowanie : 

za p0d.kciem glosowalo 14 radl1Yc/l 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glO.H1 0 
IJchwala Nr XXIX/383/09 zostala pod,ittta jednoglosnie i stano wi zalqcznik do protokolu. 

121 p1'Ojekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie GIlliny Toszek na rok 2009. 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w vv'Ysokosci 3.000 zl / wplywy ze sprzedazy mienial 

l1a remont podlogi w straznicy asp w Kotulinie. 

Projekt byl omawia11Y 11a posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 

Komisja oswiaty i Komisja rolna poparly podjltcie llchwaly. 

Komisja budzetowa nie wniosia uwag do w/w projektu. 

K1ub radnych Toszek z PrzyszlosciEt rowniez popad podj ttcie uchwaly - jednakZe 

PrzewodniezEtey Klubu zwrocil siy 0 informaej~ : slG'td ta kwota pochodzi ,jakie mienie 

zostato sprzedane ? 

Bunnistrz Toszka poinfonnowal , ze w ehwili obecnej nie jest w stanie okreSlic ze sprzedazy 

jakiego mienia ta kwota pochodzi - 'vvply\'\y rozpatrywano globalnie i okaz4110 sie , ze jest 

fizyczna mozliwosc rozdysponowania w/w srodkow. 

Radny Slawomir Zarzeeki zlozy1 wniosek . aby srodki dla organizacji pozarz;;ldmvych 

przeznaczac \\;1edy , kiedy nie pozyskajEt one srodkow pomocowych z innych :Zrode1 

/ pozabudZeto\\;)'ch I. 

Pan Marek Pawlowski podkrdlil , iz na posiedzeniu Komisj i oswiaty \vyjasnH , ze strazacy 

pozyskali srodki od sponsorow na zakup ptytek podlogo\\)'ch oraz na farby do pomalowania 

Seian. 

Niestety \\ylcwka podlogi wymaga fachowea j te srodki zostanq przeznaczone na ten cel 
pozostale prace strazacy wykonajq we wlasnym zakresie. 

PrzewodniczEtcy Rady zapropono\val przekazanie wniosku na posiedzenia Komisji. 

Pan Zarzecki nie zglosil sprzeciwu. 

PrzewodniczEtcy Rady odczytal uchwalit i poddal jEt pod glosowanie : 

za pod.itlciem glosowalo 11 rad/lych 
przeciw 0 
wstrzymalo S'if otl g/OSll 3 NlllIlYC" 
Uchwala Nr XXTX/384/09 zostala podjyta wiltkszosciq glos6w i stanowi zalEtcznik do 
protokolu. 
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Ad.lO 
Komisje stale Rady Miejskiej nie zglosity wnioskow do rozpatrzenia. 

Ad.II 
Burmistrz Toszka udzielil odpowiedzi na interpelaeje i zapytania : 
I.radnego Dudy - od strony uI. Wielowiejskiej zostanie uzupelniony znak zakazu wjazdu 

na plae targowy , a ponadto zwroeimy si~ do Polieji 0 egzekwowanie zakazu wjazdu 
na w/w teren 

2.radnego Kwasnioka - interpeIacja dotyczqca budynku komunalnego zostanie przekazana 
administratorowi do realizacji 

3.mieszkatka Kotulina Pana Kokoszki : uehwalenie aglomeraeji \vynika z przepisow i jest 
konieezne do wnioskow 0 pozyskanie srodkow pomocowych .Planowana jest kanalizacja 
calej Gminy . Narazie przyst~pujel11Y do budowy kanalizacji Toszek-Oracze i Sm116w. 
Kiedy b~dzie kolejny etap nie jestem w stanie odpowiedziec. 

4.mieszkat'lca Toszka Pana WrobIewskiego : 
11 Szpital uiszeza zobowiqzania w podatku od nieruchomosei 
2/ gazociqg to nie zadanie wlasne Gminy - jezeli jest inicjatywa mieszkmk6w BUI111istrz 

zobowiqzal sie do zorganizowania spotkania z przedstawicielami gazO\vni i zaproponowal . 
aby przygotowac konkrety na pismie do przedstawieuia . 

5/ w Urz~dzie nie 111a map - Sq one do wglqdu w Wydziale Geodezji Starostwa Powiatowego 
Na pytanie nr 3 i 4 powinien odpowiedziec Pan Kielbasa, ktory jest nieobeeny na dzisiejszej 
Sesji - Burmistrz podkresli! tylko . ze Pan Kielbasa za wlasne 5rodki ina wlasnej 
nieruchomosci moze sobie postawic co chee. 
W zwiqzku z tym , ze Pan Wroblewski w dalszym ciqgu zadawal pytania - Przewodniezqey 
Rady Miejskic.;i w Toszku odebral mu glos , gdyz ten punkt porzqdku obrad nie jest 
przeznaczony do dyskusji z mieszkUIkami.MieszkaIky mog't zabierac glos w punkcie 6 
porz'tdku obrad Sesji - Czas dia mieszkaIkow Gminy. 
5.sohysa Pisarzowic Pana Przybytnego : z uzytkownikiem grunt6w bylego PGR Grab6w byly 

przeprowadzane roZ1110WY 11a temat przyorywania drog i poboczy - jezeli nie daty one 

rezultatu . b~dziemy szukac innych argumentow . aby nie niszczyl ieh w dalszym eiqgu 


Ad.12 
Dyrektor Centrum Kultury Pani Joanna Karweta podziekowala za zorganizowanie przez 

Chor TRYL - Toszeckich Spotka11 Choralnych . ktore odbyly sie w dniu 29.XI.br i na r~ce 


Pana Kwasnioka zlozyla dla ezlonkow choru kwiaty. 

Ponadto poinformowala, ze I3.XlI.br odbi(dzie si~ kolejna edycja konkursu na potraw~ 


wigilijn't - s'ljeszcze karty zgIoszenia uczestnictwa. 

Pan marein Kwa5niok podzii;!kowal Dyrektorowi CK za udosti;!pnienie pomieszczel1 Zamku 

oraz wyposazenia na Toszeekie Spotkania Choralne. 

Bunnistrz T oszka poinformowal , ze : 

1/ 3.XIl.br w sali konferencyjnej Urz~du odbi;!dzie si~ spotkanie z przedstawicielami 


GDDKiA oraz projektantem w zwiqzku planowanym remontem drogi krajowej i 

koniecznosci't zmiany organizacji ruchu - Burmistrz zachi(cil zainteresowanych do 

uczestnietwa 


21 4.XIT.br 0 godz. 15.30 w sali Rycerskiej Toszeekiego Zamku odb~dzie siy spotkanie z 
przedstawieielem Spichlerza Gornego Slqska na temat ".Iak szvbko i latwo zalozvc 
stowarzyszeniel! " 

Radny Krzysztof Batinicki zaapelowal 0 liczny udzial w w/w spotkaniu i rozpropagowanie 
tej illfornmcji wsr6d mieszkarlcow. 

http:4.XIT.br
http:3.XIl.br
http:I3.XlI.br
http:29.XI.br
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Radny Slawomir Zarzecki stwierdzil , it ubolewa nad pracami KOl11isji stalych / Komisja 
oswiaty i Komisja ro1na I gdyz posiedzenia te mijajq Sl\( z celem.Omawianie projekt6w 
uchwal mozna przeprowadzi6 najednym wsp61nym posiedzeniu . Natomiast realizacja 
plan6w pracy Komisji jest znikoma. 
Pan Marek Pawlowski zaprosil w'szystkich obecnych na VII obchody Dnia Regionu , ktore 
odb~dq si~ 6.XIl.br 0 godz. 16.00 w sali Pailstwa Prause w Kotulinie. 
Pan Pawlowski zapoznal obecnych z pismem Kmii Diecezjalnej w Gliwicach w sprawie 
zaproszenia na Adwentowe Dni Skupienia , ktore odb~dq si~ 12 grudnia br .0 szczeg6tach 
moma dowiedzie6 si~ w Biurze Rady Miejskiej. 

Po \\:yczerpaniu porzqdku obrad Przewodnicz'!cy rady Miejskiej w Toszku podzi~kowal za 
udzial w obradach i wszystkim obecnym zlozy1 zyczenia sWl<\teczl1o - noworoczne. 
Obrady Sesji zakol1czono 0 godz. 18.00 

http:6.XIl.br


Sprmvozdanie z pracy Burmistrza Toszka ad dnia 24.10.2009 r do dnia 27.11 .2009 r 

W w/w okresie wyda1em nast~pujqce zarz'ldzenia w sprawie , 

1. zmian w budzecie Gminy na rok 2009 oraz w uldadzie Vvykonawczym, 

2.zmienia.i'lce zarzqdzenie w sprawie llstaJenia stawki czynszu najnm i dzierzawy 
grunt6w stanowi'lcych w1asnosc Gminy - Miasta Toszek: 
dla grunt6w wykorzystywanych na cele infrastruktury technicznej- 5,00 zl za 
1 m2 powierzc1mi rocznie + VAT" 

3.przeznaczenia nieruchomosci do oddania w dzierzaw~ oraz ogloszenia v.rykazu 
nieruchol110sci przeznaczonych do oddania w dzierzaw~ ( tereny po1ozone 
w Paczynce) 

4.przeznaczenia 10ka1i mieszka1nych do sprzedazy na rzecz najemcy w drodze 
bezprzetargowej oraz ogloszenia wykazu lokali przeznaczonych do sprzedazy 
( lokale po1ozone w Toszku przy ulicy Rynek 22/5 -wartosc lokalu 42.870 zl , 

przysluguj'lca bonifikata - 70% ,wartosc u1amkowej cz~sci gruntu 3.330 zl, 
Wielowiejskiej 3/5 - wartosc lokalu 44.710 zl , przys1uguj'lca bonifikata - 70% 
wattosc u1amkowej cz~sci gruntu - 11.490 zl , Strzeleckiej 19/3 - wartosc 
Iokalu 23.070 z1 , przysluguj'lca bonifikata - 70% ,wartosc ulamkowej cz~sci 
gruntu - 10.390 zl , w Kotliszowicach przy u1.Szkolnej 8/3 -wmiosc lokalu 

40.660 zl , przyslugllj'lCa bonifikata - 40% ,wartosc u1al11kowej cz~sci gnmtu
8.230 zl i Szkolnej 8/2 -wartosc lokalu 27.740 zl, przys1ugujqca bonifikata
40% ,wmiosc u1amkowej cz~sci gruntu - 4.630 zl) 

5.projektu budzetu Gminy Toszek na rok 2010, 

6.zatwierdzenia alleksu do projektu organizacyjnego Gil11nazjul11 il11.Ireny Sendler 
w Toszku na rok szkolny 2009/2010, 

7.ustanowienia sluzebnosci drogowej ( na nieruchomosci stanowi'lcej w1asnosc 
Gminy Toszek ustanowiona zostala bezp1atna sluzebnosc drogi na rzecz 
w1ascicieli dzialki Nr 149/76 po1ozonej w Pniowie 

8. zimowego utrzymania drog gminnych i powiatowych w sezonie zimowym 
2009/2010 (powolany zosta1 zespol roboczy w skladzie : inspektor Bernard 
Cebula i podinspektor Dariusz Bunda - przedstawiciele Urz~du Miejskiego 
w Toszku oraz przedsta\viciele REMONDIS AQUA Toszek - Janusz Konopka 
i Miros1aw Malinowski, 

9.przeznaczenia 10ka11 uzytkowych (garazy) do sprzedazy na rzecz najemcow 
w drodze bezprzetargowej oraz ogloszenia wykazu 10ka11 przeznaczonych 
do sprzedazy ( 3 garaze polozone w Toszku przy u1.K.Miarki w cenach
f'lcznie z u1amkow'l cz~sci'lgruntu - 5.000 zl , 4.750 zl ,4.630 zl) 
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Ponadto: 

l.zostala zakonczona akcja badatl mammograficznych - z badan sko1'zystalo 
217 kobiet, 

2.odbylo si~ spotkanie z Powiatowym Lekarzem Weterynarii ,przeclstawicielami 
Agencji restrukturyzacjii Modernizacji Rolnictwa - Biura Powiatowego 
w Pyskowicach i Powiatowego Zespolu Doradztwa Rolniczego w Gliwicach 

3.sa1a gimnastyczna w Toszku : 
-\-vykonano: fundamenty pod mocowanie konstrukcji stalowej sali;zrealizowano 
podbuclow~ pod nawierzclmilt sali ; wykonawca jest na etapie ukOllczenia projektu 
za1l1iennego , uwzgl~dniajqcego wszelkie proponowane z1l1iany dotyczC\.ce 
pomieszczen higieniczno-sanitanlych , lC\.cznika , instalacji centralnego ogrzewania. 

Podpisalem umow~ na udzielenie kredytu dlugotenninowego w wysokosci 1.000.000 
zl na realizacj~ inwestycji z Orzesko-Knurowski1l1 Bankiem Spoldzielczym. 

4.modernizacja kotlowni w Szko1e Podstawowej w Paczynie : 

zakonczono 1l10demizacj~ kotlmvni , odbior nastqpiL w dniu 30.1 0.2009 r 
Koszt - wykonawstwo 79.849 zl , nadzor - 1.350,03 zl 

4.zaprojektowanie i wykonanie lokalnej biologicznej oczyszczalni sciekow 

w solectwie Pniow : 


w dniu 29.10.br podpisalem aneks do umowy z ANR w Opolu, dotyczC\.cy 

zwi~kszenia zakresu zadania i dofinansowania 0 kwot~ 25.000 zl na kanalizacjlt 

sanitarnq ok. 300 m wraz z przejsciem pod drogq. 

Koszt inwestycji - 345.000 zl, 

srodki z ANR 255.000 zl , srodki gminy -90.000 zl ( bez zmian). 


Wykonawca jest na etapie uzgodniell wykonanego projektu oczyszczalni. 


W dniu 2.ll.br zlecile1l1 wykonanie map do celow projektowych 11a v..rykonanie 

kanalizacji sanitarnej. Wartosc 8.906 zl, czas realizacji -15.12.2009 r 


W dniu 18 .11. bI' podpisa1e1l1 umow~ z ANR w sprawie uclost<tpnienia dziatek pod 

budowlt oczyszczalni i kanalizacji odprowadzajC\.cej scieki oczyszczone do potoku 

Pniowskiego. 


5.zostal rozstrzygniltty przetarg nieograniczony na zimowe utrzymanie dreg 

http:dotyczC\.cy
http:29.10.br
http:dotyczC\.ce
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powiatowych i gminnych w sezonie zimowym 2009/2010; 

wplyn~la 1 oferta Remondis AQUA Toszek sp. z 0.0. 

eena oferty: 

-lqczna maksymalna wartosc wynagrodzenia dobowego akcji czynnej dla dr6g 

powiatowych wynosi brutto 3.498,901 dobt(, 

-cena brutto za akejt( bienla na drogach powiatowych wynosi 6.420 zll miesiqc, 

-lqczna maksymalna wattose wynagrodzenia dobowego dla dr6g i chodnik6w 

gminnyeh wynosi brutto 5.029 zll dobt(, 

-cena brutto za akcjt( bierna na drogaeh gminnyeh wynosi 6.420 zl / miesiqc 


w dniu 23.11.br podpisalem Ul1l0Wt(. 

6.realizacja sali gimnastycznej typu lekkiego w Kotulinie 

W dniu 13.11. br ogloszono przetarg nieograniezony na "wykonanie dokumentacji 

projektowej oraz wybudowanie lekkiej sali gimnastycznej i lqcznika przy Szkole 

Podstawowej w Kotulinie - pod klucz" 


term in sldadania ofert uplywa 17 grudnia 2009 r ; 

zlecilem wykonanie rozpoznania wanmk6w gruntowo- wodnych (vvykonanie opinii 

geotechnicznej) pod budowt( hali sportowej w Kotulinie. 


Wykonawca GEODROG s.c. z D'tbrowy G6miczej ; szacowana kwota do zaplaty 
4.026 Z1. 

7.zak011czono remont pomieszczell biurowych ill 25 , 26 oraz sekretariatu; 

wartose robot - 17.951,85 zl; 

zakres rob6t : wymiana wykladziny pod10gowej , wymiana lamp oswietlenimvych, 

wykonanie tynkow gipsowych w pomieszczeniach 25 i 26 , malowanie wszystkich 

pomieszczen ,renowacja i malowanie drzwi wejsciowych. 


8.Podpisalem umowt( z Remondis AQUA Toszek sp. z 0.0. Na wykonanie dwoeh 

zjazd6w publicznych z drogi powiatowej (ul.Gornoslqska w Toszku) wraz z 

dokumentacj't projektowq za kwott( 15.494 zl, 


9.Podpisalem zlecenie z tirmq Uslugi transportowe Piotr Orlik na utwardzenie 

kruszywem nawierzchni ul.Reymonta w Toszku na kwott( 13.786 z10raz na 

utwardzenie kruszywem odcinka ul.Eiel1endorffa obok posesji ill 12 oraz 14 

w Toszku na kwott( 5.490 zi, 


10.Podpisalem zlecenie z firmq Uslugi transportowe Andrzej Kulik na utwardzenie 
kruszywem odcinka drogi dojazdowej do gruntow rolnych w Wilkowiczkach 
na kwott( 4500 z1. 

http:23.11.br
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W dniu 25 listopada otrzymalem fax od \Vojewody Sl~skiego, kt6ry informuje , ze VI 

wyniku podzialu rezerwy celmvej na dopfaty do paliwa rolniczego otrzymal jedynie 
52% zapotrzebowanych sroclk6w 11a ten eel. Bior'lc pod uwag~ stan budzetu PaI1stwa 
istnieje mozliwosc , ze zaspokojenie zgloszonyeh potrzeb b~dzie moglo nast:wic 
dopiero w ramach budzetu 11a 2010 role 

RURMISTRZ, , ! 

Jac~k la~ycki
I, \.;\.~ 
11 '.: 
~. ! 


